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 ثبت علامت تجاری 
یک شرکت دانش بنیان در کویت

یک شرکت  دانش بنیان توانسته است علامت تجاری خود را در کشور کویت 
ثبت و از این طریق بازار قابل توجهی در کشورهای حاشیه خلیج فارس پیدا 

کند.
یکی از مسائلی که توسعه بازار شرکت های دانش بنیان را سرعت می بخشد ثبت علامت تجاری 
آن ها در کشورهای خارجی است. این مسئله نه تنها به شناخت محصول آنان در خارج از مرزهای 
کشور کمک می رساند بلکه به عنوان یکی از مهم ترین دارایی های فکری آنان نیز به شمار می آید. 
علامت تجاری یعنی هر نشان قابل رؤیتی که بتواند کالاها یا خدمات اشخاص حقیقی یا حقوقی 
را از هم متمایز سازد. علامت تجاری به صورت نامحدود با پرداخت هزینه برای دوره های متوالی 
۱۰ ساله حفاظت می شود.شرکت های دانش بنیانی که قصد صادرات دارند، می توانند بسته به 
کشور یا کشورهای هدف از طریق معاهده مادرید یا فاز ملی هر کشور، اقدام به ثبت و حفاظت از 
علامت تجاری شرکت یا محصول خود در آن کشور کنند.از سوی دیگر اما حفاظت اثربخش از 
دارایی های ارزشمند فکری در قالب ثبت علامت تجاری خارج از کشور، علاوه بر هزینه های ثبت، 
پیچیدگی های زیادی در خارج از کشور دارد و مستلزم استفاده از کارگزاران و مشاوران باتجربه 
است. از این رو صندوق نوآوری و شکوفایی با هدف توانمندسازی شرکت های دانش بنیان، امکان 
بهره مندی شرکت های دانش بنیان از همراهی و مشورت کارگزاران معتمد و باتجربه صندوق در 
زمینه مالکیت فکری را فراهم کرده است و بخش شایان توجهی از هزینه خدمات ثبت علامت 
تجاری را به طور بلاعوض می پردازد. صندوق نوآوری هر ســاله به هر شرکت دانش بنیانی که 
متقاضی ثبت علامت تجاری خود در کشور دیگری باشد، تا سقف صد میلیون تومان حمایت 
بلاعوض ارائه می کند. درصد حمایت صندوق نوآوری از شرکت های دانش بنیان در این فرایند 
تا سقف ۸۵ درصد هزینه های ثبت علامت تجاری است. یکی از شرکت هایی توانسته است با 
حمایت صندوق نوآوری و شکوفایی، علامت تجاری خود را در کشور کویت ثبت کند. این شرکت 
دانش بنیان ترکیب جدیدی از محلول رزماری را تولید و روانه بازار کرده است، محصولی که در 
کشورهای عربی حاشیه خلیج فارس با استقبال بسیاری مواجه شده است. این شرکت در پی آن 

است که علامت تجاری خود را در کشور امارات نیز ثبت کند.

تولید آیفون جدید اپل کمتر شد

اپل انتظار دارد تولید آیفون ۱۴ حداقل سه میلیون دستگاه کمتر از میزانی باشد 
که اوایل امسال پیش بینی کرده بود. 

بلومبرگ به نقل از منابع آگاه نوشت: اپل و تولیدکنندگان قراردادی این شرکت، اکنون قصد دارند 
۸۷ میلیون دستگاه یا کمتر از این میزان، آیفون تولید کنند. این کاهش عمدتا به دلیل تقاضای 
ضعیف تر برای مدل های آیفون ۱۴ و ۱۴ پلاس است که در مقایسه با مدل های پیشرفته تر پرو، 
ارزان تر هستند. همچنین پایگاه های تولیدی مانند پایگاه ژنگژو که بزرگترین کارخانه تولید آیفون 

در چین است، با مشکلات تامین قطعه روبرو هستند و تحت قرنطینه کووید ۱۹ قرار دارند.
بــه گفته تحلیلگران بانک جفریز، فروش مدل های آیفون ۱۴ و پلاس، از زمان ورود به بازار، 
به سرعت ضعیف شده و کاهش فروش این مدل ها در چین که بزرگترین بازار تلفن هوشمند 
جهان است، شدیدتر بوده است. اپل پس از این که افزایش تقاضای پیش بینی شده را مشاهده 
نکرد، افزایش برنامه ریزی شده تولید مدل های آیفون جدید را لغو کرد.اپل روز یکشنبه اعلام کرد 
تقاضا برای مدل های آیفون ۱۴ پرو و پرو مکس قوی مانده است اما تولید این مدل ها با قرنطینه 
در ژنگژو، تحت تاثیر قرار می گیرد.تحلیلگران شرکت »اس ام بی سی نیکو« روز جمعه پیش 
بینی خود از تولید سال ۲۰۲۲ آیفون های جدید را از ۹۱ میلیون دستگاه، به ۸۵ میلیون دستگاه 
کاهش دادند. این شرکت پیش بینی از میزان تولید مدل های پرو را بالا برد و همزمان میزان تولید 
مدل های استاندارد آیفون را کاهش داد.کارخانه ژنگژو که توسط گروه فاکسکان اداره می شود و 
به آیفون سیتی معروف است، قطب اصلی تولید مدل های پرو به شمار می رود. این کارخانه شاهد 
نارضایتی گسترده کارگران و ترک کار توسط آنها به دلیل سیاست های کنترل کووید فاکسکان 
بوده است. این شرکت تایوانی، دستمزدها را افزایش داده و تدابیر بیشتری را به کار گرفته تا رفاه 
کارگران را بهبود دهد.قرنطینه ژنگژو توسط دولت چین، تا ۹ نوامبر ادامه خواهد داشت و اکنون 
فاکسکان اعلام کرده که با دولت برای ریشه کنی پاندمی و به حداقل رساندن اختلال ناشی از 
آن، همکاری می کند.مشکل بزرگتر اپل در هفته های آینده، ممکن است افت تقاضا برای آیفون 
باشد. سیاست سخت گیرانه چین، اعمال قرنطینه های ناگهانی در سراسر این کشور را به دنبال 
داشته و فعالیت اقتصادی را سرکوب کرده است. آمار روزانه ابتلا به کووید ۱۹ به بالاترین رکورد 
شش ماه اخیر صعود کرده و باعث شده است مقامات چینی اعلام کنند سیاستهای کنترل شیوع 

بیماری را حفظ خواهند کرد.

سقوط بقایای موشک چینی در اقیانوس آرام 

بر اساس گزارش ها بقایای موشک چینی لانگ مارچ 5بی سرانجام طبق پیش 
بینی ها در اقیانوس آرام فرود آمد. 

یک تکه زباله فضایی ۲۳ تنی ناشــی از پرتاب موشک ۵B Long March توسط چین، 
پس از طرح سوالاتی در مورد محل فرود مجدد آن در جنوب اقیانوس آرام، به سلامت فرود آمد.
همانطور که در پرتاب های قبلی خود موشــک، چین اجــازه داد که مرحله اصلی بدون هیچ 
وسیله ای برای حرکت ایمن به زمین به مدار برسد، این یک اتفاق نسبتا رایج بود، زیرا در طراحی 
۵B Long March این ویژگی گنجانده نشده بود که بتواند پس از پرتاب با خیال راحت فرود 
بیاید.بار دیگر، این بدان معناست که جهان بر اساس بهترین داده های موجود، مکان و زمان سقوط 
زباله های فضایی موشک را تماشا کرده و پیش بینی کرده است. به گفته فرماندهی فضایی آمریکا، 

بدنه عظیم موشک به اقیانوس آرام سقوط کرد.

عضو هیأت مدیره سازمان نظام صنفی رایانه ای استان تهران 
گفــت: فناوری های دیجیتالی همچــون رایانش ابری، هوش 
مصنوعی و اینترنت اشیا پایه های انقلاب صنعتی چهارم هستند 
و بدون توجه به این فناوری ها در کشــور از پیشرفت در صنایع 

مختلف عقب می مانیم.
کیوان جامعه بزرگ، عضو هیأت مدیره این سازمان با بیان اینکه در حال حاضر 
چیزی به نام اینترنت نداریم، گفت: چیزی که وجود دارد یک شــبکه دست و پا 
شکسته و ناپایدار است که مسئولان هم به صراحت گفتند هیچ حسابی روی 

تداوم فعالیت پلتفرم های بین المللی آن باز نکنید.
او ادامه داد: نتیجه این سیاســت این است که در آینده، اقتصاد دیجیتال هم 
نخواهیم داشت و پیرو آن سایر صنایع کشور نیز در این شکاف دیجیتالی سال ها 

عقب می افتند.
جامعه بزرگ با تاکید بر توســعه و تکمیل شبکه ملی اطلاعات به عنوان یک 
زیرســاخت ضروری برای هر کشور، بیان کرد: این شبکه بدون وجود اینترنت 
پایدار و دسترسی آزاد مردم و کسب و کار ها به آن عقیم و بی فایده خواهد بود. 
چه اینکه سیاست های تحدیدی حاکمیت، آن را در نگاه شهروندان به نهادی 

مذموم بدل می کند.
جامه بزرگ ادامه داد: در یک نگاه حداقلی شــبکه های اجتماعی بین المللی، 

امروزه درگاه تعامل با بســیاری از منابع علمی، آموزشی، سرگرمی، خبری و... 
است. واقعیتی که هیچ گاه در یک پلتفرم بسته داخلی محقق نمی شود. روزانه 
میلیون ها عنوان محتوای تخصصی در شبکه های اجتماعی و فضای مجازی 
منتشر می شوند و متخصصان دنیا از همین طریق با یکدیگر شبکه سازی می کنند 
و از یکدیگر می آموزند. وی گفت: مگر می شود به دانشگاه ها و مدارس کسب 
و کار، انجمن های تخصصی علمی، نشریات معتبر بین المللی، افراد شاخص و 
تاثیرگذار بر صنایع گفت بیایید در پلتفرم های داخلی ما فعالیت کنید؟ مگر می توان 

به شرکای بین المللی گفت در پیام رسان های ایرانی فعالیت کنید؟
جامه بزرگ افزود: بســیاری از ارتباطات روزانه کسب و کار ها با شرکای تجاری 
بین المللی بر بستر همین شبکه های اجتماعی و پیام رسان ها صورت می گیرد. 
این ها بدیهیاتی اســت که از جانب متولیان امر فیلترینگ و صیانت گران انکار 

می شود.
عضو هیأت مدیره سازمان نظام صنفی رایانه ای استان تهران با بیان اینکه اگر 
قدری دایره نگاهمان را وسیع تر کنیم، فاجعه ای بزرگتر عیان می شود، بیان کرد: 
به نظر می رسد، از آنجا که فهم برخی از مسئولان از اقتصاد دیجیتال صرفاً محدود 
به شرکت های اینترنتی و خدمات عمومی است، تصور می کنند با داخلی کردن 
آن ها مردم مجبور به استفاده از آن شده و نهایتا این فضا را کنترل می کنند. ولی 
واقعیت این است که اقتصاد دیجیتال فراتر از کسب و کار های اینترنتی است و 

ظرفیت نقش آفرینی به عنوان پیشران توسعه سایر بخش های اقتصادی، اجتماعی 
و فرهنگی کشور را داراست.

جامه بزرگ تاکید کرد: پایه هــای اصلی انقلاب صنعتی چهارم، فناوری های 
دیجیتالی همچون رایانش ابری، هوش مصنوعی و اینترنت اشــیا است. بدون 
این ها در بهترین حالت اساساً ما یک نسل از صنایع دنیا عقب خواهیم ماند. چون 
تحول در ســایر صنایع نیازمند توسعه فناوری های پیش گفته است که همگی 
بر بستر تعاملات بین المللی و اقتصاد مقیاس پذیر فراسرزمینی رشد می کنند و 

موضوعیت می یابند.
وی ادامه داد: انقلاب چهارم صنعتی که هیچ، عقب ماندگی صنایع کشــور و 

بهــره وری پایین آن مگر جز با نفوذ این فناوری ها در ذات صنعت قابل جبران 
است؟ این یعنی با تداوم وضع موجود، نه تنها کسب سهم ۱۰ درصدی اقتصاد 
دیجیتال از کل اقتصاد کشور یک رویای مرده است، بلکه اقتصاد دیجیتالی شده 

که می تواند تا ۳۰ درصد اقتصاد کشور را متحول کند نیز دست نیافتنی می شود.
این فعال حوزه فناوری معتقد اســت از آنجایی که بسیاری از تصمیم گیران 
نهاد های ذیصلاح دغدغه پایداری و رشــد کسب و کار های خصوصی و حتی 

دولتی را نداشته اند، اصولا تصوری از اهمیت این مسایل هم ندارند.
وی با ابراز تاسف از اینکه مسئولان مورد نظر ضرورتی هم برای تعامل با بخش 
خصوصی و نهاد های تخصصی برای چاره جویی و راهکار گزینی نمی بینند، گفت: 
ماجرا صرفا به یک گفت وگوی یک طرفه و نهایتا دریافت سیاهه ای از مشکلات 
فنی تقلیل می یابد و در مواجهه با این دغدغه ها به طیفی از ضدسیاست هایی نظیر 

لوگوتراپی )حرف درمانی( تا خطابه درمانی )رتوریک تراپی( پناه می برند.
جامه بزرگ با تاکید بر اینکه در سازمان نظام صنفی رایانه ای استان تهران طرح 
دیدگاه ها، نقد و پیشنهاد سیاست ها و همچنین پیگیری تحقق خواسته های بخش 
خصوصی را وظیفه خود می دانیم، بیان کرد: شــبکه ملی اطلاعات یک لازم 
غیرکافی است که در نبود دسترسی آزاد به اینترنت و پلتفرم های بین المللی به یک 
امر زائد غیرکاربردی تبدیل می شود. توسعه آن به بهانه حرکت در مسیر استقلال یا 
تحقق اقتصاد دیجیتال، نیز یک فریب بزرگ و اشتباه تاریخی در کشور خواهد بود.

فناوری های دیجیتالی پایه های انقلاب صنعتی چهارم هستند 

اخبار کوتاه 

به گفته منابع آگاه شرکت متا پلتفرمز تصمیم 
دارد در هفته جــاری هزاران کارمند خود را 

اخراج کند.
برنامه اخراج کارمندان احتمالا روز چهارشنبه اعلام می 
شود. نخستین بار نشریه وال استریت ژورنال این خبر 
را منتشر کرده و متا تاکنون پاسخی در این باره منتشر 
نکرده است.متا پلتفرمز) شرکت مادر فیس بوک( در ماه اکتبر پیش بینی کرد در فصل جدید سود 
چندانی نخواهد داشت و هزینه های سال آینده نیز حدود ۶۷ میلیارد دلار از ارزش سهام متا را 
کاهش می دهد. این درحالی اســت که تا این نقطه از سال جاری بیش از ۵ هزار میلیارد دلار 
از ارزش شــرکت کاهش یافته است. کاهش رشد اقتصاد جهانی، رقابت با تیک و تغییرات در 
قوانین حریم خصوصی اپل در کنار سرمایه گذاری انبوه متا در متاورس و خطر روزافزون قوانین 
سختگیرانه تر، چشم انداز وضعیت این شرکت را وخیم تر کرده است.مارک زاکربرگ مدیر ارشد 
اجرایی فیس بوک نیز اعلام کرد طبق پیش بینی او ثمره سرمایه گذاری در متاورس یک دهه 
بعد مشــخص می شــود. در این میان او استخدام نیروهای جدید را متوقف کرده و پروژه ها و 
تیم های سازماندهی را تعطیل کرده تا هزینه های شرکت را کاهش دهد.این شرکت در ماه ژوئن 
برنامه های خود برای استخدام مهندسان را ۳۰ درصد کاهش و زاکربرگ نیز به کارمندان شرکت 

هشدار داد باید خود را برای شرایط رکود اقتصادی آماده کنند.

پس از این که چندین کاربر معروف در توییتر، نام و عکس پروفایل خود را تغییر 
داده و شبیه پروفایل ایلان ماسک کردند، مالک جدید این شبکه اجتماعی هشدار 

داد این پلتفرم با جعل هویت مقابله خواهد کرد. 
ایلان ماسک در توییتی توشت: از این پس، هر مورد جعل هویت که توسط توییتر بررسی شود، 
بدون هشدار، تعلیق دائمی خواهد شد. پیش از این، قبل از تعلیق حساب، هشدار داده می شد اما 
اکنون که ما احراز هویت گسترده را عرضه کرده ایم، هیچ هشداری نخواهد بود. این موضوع به شکل 
روشن، یکی از شروط استفاده از سرویس اشتراک پولی »توییتر بلو« خواهد بود. هر گونه تغییر نام، 
باعث حذف موقتی علامت تیک آبی خواهد شد.حساب کاربری چندین کاربر معروف از جمله کتی 
گریفین که هویت ماسک در توییتر را جعل کرده بودند، معلق شده است. ایلان ماسک بعدا گفت: 
گریفین می تواند حساب خود را با پرداخت هشت دلار که تعرفه ماهانه اشتراک توییتر بلو است، پس 
بگیرد.همچنین بلومبرگ نیوز گزارش کرد پس از این که توییتر روز جمعه نیمی از کارمندانش را 
اخراج کرد، اکنون با ده ها نفر از آنها تماس گرفته و خواسته است برگردند.منابع آگاه به بلومبرگ گفتند: 
بعضی از افرادی که از آنها خواسته شده است، برگردند، اشتباهی اخراج شده اند. بعضی از آنها هم 
پیش از این که مدیریت متوجه شود کار و تجربه آنها ممکن است برای ساخت قابلیت های جدیدی 
که ماسک در نظر دارد، ضروری باشد، اخراج شده اند.بر اساس توییتهای کارمندان توییتر، تیم های 
مسئول ارتباطات، مدیریت محتوا، حقوق بشر و علم یادگیری ماشین و همچنین بعضی از تیم های 

محصول و مهندسی، بیشترین اخراجی ها را داشته اند.

اطلاعــات ارائه شــده نشــان می دهند 
 کــه شــیائومی بــرای ارتقــای دوربین 
Pro ۱3 Xiaomi با سونی همکاری می کند. 
گزارش های ارائه شده نشان می دهند که تا چند ماه 
دیگر سری شیائومی ۱۳ رونمایی می شود. تا پیش از 
آن اطلاعات مختلفی درباره ســری بعدی پرچم داران 
شیائومی منتشر خواهد شد. طبق اطلاعات فاش شده، شیائومی بار دیگر در پرچم دار آینده خود با 
لایکا همکاری خواهد کرد.گفته می شود که شیائومی ۱۳ پرو در پنل پشتی از چینش دوربین سه گانه 
با بهره مندی از دوربین اصلی ۵۰ مگاپیکسلی بهره می برد. این بار گوشی جدید شیائومی ممکن 
است به حسگر IMX۹۸۹ ارتقاء پیدا کند که پیش از این در شیائومی ۱۲S اولترا انحصاری چین 
شاهد آن بودیم.شیائومی برای توسعه این حسگر با شرکت سونی همکاری می کند. هدف آن ارائه 
جذب نور بهتر، فوکوس سریع تر و قابلیت های محدوده دینامیکی بهبودیافته است. به نظر می رسد 
که این حسگر می تواند ۷۶ درصد نور بیشتری را نسبت به حسگر آیفون ۱۳ پرو مکس جذب کند.
از سوی دیگر، شیائومی ۱۳ پرو می تواند بیشتر مشخصات مشابه مدل قبلی خود، یعنی شیائومی 
۱۲ پرو را حفظ کند. از همان صفحه نمایش ۶.۷ اینچی LTPO، دوربین سلفی ۳۲ مگاپیکسلی 
و شارژ ۱۲۰ واتی با باتری کمی بزرگ تر ۴ هزار و ۸۰۰ میلی آمپر ساعتی بهره مند خواهد شد. تغییر 

آشکار گوشی جدید، تراشه معرفی نشده Gen ۸ Snapdragon ۲ است.

ایلان ماسک: جعل هویت در توییتر ممنوع استمایکروسافت رایانه ارزان قیمت عرضه می کند  متا آماده اخراج انبوه کارمندان می شودهمکاری شیائومی و سونی برای ارتقای دوربین 

شرکت مایکروسافت قصد دارد رایانه ارزان قیمت که کاملا بر بستر فضای 
ابری شکل است را به بازارهای جهانی عرضه کند. 

مایکروسافت قصد دارد نسخه جدیدی از ویندوز را توسعه دهد که کاملا بر بستر فضای ابری 
شــکل خواهد گرفت و شامل نمایشگر تبلیغات نیز خواهد بود تا بتواند مانع از کاهش فروش 

کامپیوتر ها شود.این روزها، بازار کامپیوتر مایکروسافت با رکود اقتصادی مواجه شده است.
گزارش مالی اخیر این شرکت نیز این موضوع را تایید می کند. این شرایط حتی باعث شده تا 
مایکروسافت لایسنس ویندوز کمتری بفروشد.گفتنی است که عرضه ویندوز ۱۱ نیز نتوانسته 
است شرایط این شرکت را بهبود ببخشد و آمار نشان می دهند که میزان نصب این سیستم عامل 
فقط ۱۵ درصد بوده است. در چنین شرایطی، مایکروسافت روشی را برای جلوگیری از کاهش 
درآمد های خود اندیشیده است.اگر این شرکت بتواند کامپیوتر های ارزان تر که بخشی از بودجه آن از 
طریق پخش تبلیغات تامین شده باشد، عرضه کند؛ در این صورت شاید بتواند مشتریان را به سوی 
خودش جذب کند. این کامپیوتر ها ظاهرا مبتنی بر فضای ابری خواهند بود و به صورت اشتراک 
ماهانه قابل استفاده هستند.مایکروسافت حتی شروع به استخدام مهندسانی برای توسعه این نوع 
کامپیوتر ها کرده است و شاید این شرکت بخواهد در آن ها از قابلیت های سرویس مایکروسافت 
۳۶۵ نیز استفاده کند. بنابراین ما برای اولین بار شاهد کامپیوتر های ویندوزی ابری خواهیم بود. به 
هرحال، مایکروسافت تجربه خوبی در زمینه فضای ابری دارد و اگر بتواند تبلیغات را نیر در کنار 

چنین سرویسی ارائه کند، مطمئنا می تواند به درآمد خوبی دست یابد.

مدیر توانمندســازی صندوق نوآوری و شکوفایی 
از امضای بالــغ بر ۱۰۰ میلیارد تومــان قرارداد 
فروش محصولات دانش بنیــان در پاویون های 

نمایشگاه های داخلی و خارجی خبر داد.
دکتر مرضیه شاوردی، مدیر توانمندسازی صندوق نوآوری با 
اشاره به اینکه یکی از اقدامات صندوق نوآوری در راستای توسعه 
اقتصاد دانش بنیان، حمایت از حضور شرکت های دانش بنیان در 
نمایشگاه های معتبر داخلی و خارجی است، اظهار کرد: از ابتدای 
سال جاری، صندوق نوآوری در این راستا برنامه های متنوعی را 

طراحی و اجرا کرده است.
وی گفت: حضور شرکت های دانش بنیان در نمایشگاه های 
داخلی و خارجی به دو صورت حضور مستقل یا برپایی پاویون از 

جمله حمایت های صندوق از شرکت ها به شمار می رود.
وی افزود: از میان پاویون های شرکت های دانش بنیان که با 
حمایت صندوق نوآوری و شکوفایی برپا شده است، پنج پاویون 
دســتاوردهای مهمی برای شرکت های دانش بنیان به ارمغان 

آورده است.
مدیر توانمندســازی صندوق نوآوری در ایــن باره توضیح 
داد: از آغاز امســال صندوق نوآوری در ۷ نمایشگاه خارجی و 
۷ نمایشگاه داخلی، پاویون شرکت های دانش بنیان را با حضور 
بیش از ۱۰۰ شرکت دانش بنیان برپا کرده است که از این میان 
پنج نمایشگاه »صنایع غذایی و کشاورزی کازان در روسیه«، 
»فناوری اطلاعات و ارتباطات در سوریه«، »بین المللی تجارت 
کنیا«، »تجهیزات پزشکی، دارویی و آزمایشگاهی ایران هلث« 
و »صنعت ساختمان« دستاوردهای شایان توجهی به همراه 

داشته است.
بــه گفته وی مجموعاً ۷۸ شــرکت دانش بنیان در این پنج 

پاویون حضور داشــته اند و علاوه بر کسب شناخت مناسب از 
بازار، توانسته اند محصولات و توانمندی های خود را به مشتریان 

داخلی و خارجی ارائه کنند.
وی افزود: بنا به گزارش خوداظهاری شرکت های دانش بنیان 
حاضــر در پاویــون و کارگزاران مرتبط، تاکنــون نزدیک به 
۱۰۰ میلیارد تومان قرارداد فروش محصولات دانش بنیان ایرانی 

با مشتریان داخلی و خارجی این محصولات امضا شده است.

مدیر توانمندســازی صندوق نوآوری و شکوفایی تأکید کرد: 
بسیاری از شرکت های دانش بنیان نیز در حال رسیدن به تفاهم 
نهایی و شروع همکاری با مشتریان خود هستند. برای مثال 
یکی از شــرکت هایی که در پاویون شرکت های دانش بنیان 
نمایشگاه ایران هلث حضور داشته اکنون در حال مذاکره نهایی 
با ۴۰ شرکت داخلی و خارجی است تا روند همکاری فناورانه و 

تجاری خود را با آن ها آغاز کند.

وی خاطرنشــان کرد: یکی دیگر از دســتاوردهای حضور 
شرکت های دانش بنیان در پاویون های اختصاصی این است 
که بسیاری از سرمایه گذاران خارجی و داخلی پس از مشاهده 
محصولات و توانمندی های این شرکت ها برای سرمایه گذاری 
در طرح ها و محصولات شرکت های دانش بنیان اعلام آمادگی 

و ابراز تمایل کرده اند.
وی گفت: به علاوه، بسیاری از شرکت های دانش بنیان حاضر 

در این نمایشگاه ها مذاکرات شایان توجهی با مشتریان بالقوه 
و بازدیدکنندگان انجام داده اند که این مســئله از سویی باعث 
شناخته شــدن و جاافتادن این شرکت ها در بازارهای صادراتی 
می شود و از ســوی دیگر به شناخته شدن بیشتر زیست بوم 

فناوری ایران در کشورهای مختلف کمک می کند.
شاوردی تاکید داشت: بســیاری از شرکت های دانش بنیان 
ایرانی که در نمایشگاه های بین المللی حاضر شده اند توانسته اند 
با نهادهای دولتی یا عمومی کشور مقصد نیز ارتباط برقرار کنند 
و مســیر همکاری و تعامل را هموار کنند. برای مثال یکی از 
شــرکت های فعال در حوزه تجهیزات الکترونیک برای ارائه 
خدمات مشــاوره ای در خصوص اصلاحات زیرساختی شبکه 
توزیع برق شهری به تفاهم اولیه با مقامات کشور کنیا دست 

یافته است.
شاوردی افزود: بسیاری از شرکت های دانش بنیان نیز با حضور 
در نمایشــگاه های خارجی مدل کسب وکار و سطوح فناوری 
رقبای خارجی خود را دیده اند و این مسئله محرکی مناسب برای 
شروع بازنگری و ارتقای کیفی مدل کسب وکار و محصولات 

شرکت ها بوده است.
مدیر توانمندســازی صندوق نوآوری و شکوفایی یادآور شد: 
حضور در نمایشگاه ها یکی از ابزارهای اثربخش در توسعه بازار 
داخلی و صادراتی شرکت های دانش بنیان است و دستاوردهای 
شرکت ها از حضور در نمایشگاه ها فراتر از چیزی است که در این 

پنج پاویون حاصل شده است.
وی بیات کرد: صندوق نواوری و شکوفایی نیز در پی آن است 
که با حمایت های گسترده تر از حضور شرکت های دانش بنیان در 
نمایشگاه های خارجی، مسیر توسعه صادرات محصولات فناورانه 

و نوآورانه و ارتقای سطوح فناوری کشور را هموارتر کند.

۱۰۰میلیارد تومان قرارداد فروش محصولات دانش بنیان منعقد شد 

سامسونگ در ســه ماه نخست سال 
آینده از سری گلکسی S۲3 رونمایی 
خواهد کرد. گلکسی S۲3 و S۲3 پلاس 
قرار است در مقایسه با مدل های کنونی 
یک ســری تغییراتی داشــته باشند. 
مثلا اسنپدراگون ۸ نسل ۲ جایگزین 
اســنپدراگون ۸ نسل ۱ خواهد شد که 
با توجه به خبر ها و شایعات، فوق العاده 
قدرتمند و سریع اســت، اما به تازگی 
خبری منتشــر شــده مبنی بر اینکه 

سامسونگ می خواهد از لحاظ ظاهری هم این دو گوشی را از دو 
مدل کنونی متفاوت طراحی کند.

سامســونگ در نظر دارد از لحاظ طراحی، محصولات خود را یکپارچه تر کند. 
بدین ترتیب به نظر می رسد می خواهد ماژول دوربین را که در مدل های کنونی 
به فریم کناری گوشــی چسبیده و میزبان سه دوربین است حذف و دوربین ها را 
بدون هیچگونه ماژولی روی پنل پشتی تعبیه کند. به تازگی یکی از کاربران یوتیوب 
تصاویر جدیدی از دو گوشی یادشده با این طراحی منتشر کرده که در ادامه می توانید 
آن ها را مشاهده کنید.با این طراحی، ظاهر پنل پشتی گوشی به مراتب ساده تر شده 
است. پنل جلو که کوچک ترین تغییری از لحاظ ظاهری نخواهد داشت، چون در 
این نسل هم خبری از دوربین سلفی زیر نمایشگر نخواهد بود و تا آن زمان بعید 
است سامسونگ طراحی حفره ای نمایشگر را تغییر دهد. همچنین به نظر نمی رسد 
دوربین سلفی که درون این حفره ی کوچک تعبیه شده از لحاظ مشخصات فنی 
در مقایسه با قبل تغییری داشته باشد.همچنین شایعاتی اخیر علاوه بر اشاره به 

حذف ماژول دوربین، از این موضوع هم حکایت 
داشته اند که گلکسی S۲۳ و S۲۳ پلاس از لحاظ 
طراحی اندکی عریض تر از قبل خواهند بود و جز 
این یک مورد، تغییر بزرگی نخواهند داشت. مثلا 
اندازه ی نمایشگر همچنان ثابت )۶/۱ اینچ برای 
مدل اســتاندارد و ۶/۵ اینچ برای مدل پلاس( و 
حواشی نمایشگر به همان اندازه باقی مانده است.

در خبر های اخیر هم به حذف ماژول دوربین اشاره 
شده، اما با این حال نمی توانیم خیلی با اطمینان 
بگوییــم این خبر درســت از آب در خواهد آمد؛ 
هرچند حذف ماژول از گوشی های یادشده با توجه به اینکه در مدل اولترا هم چنین 
اتفاقی افتاده، منطقی به نظر می رسد چرا که با این کار پرچم داران سامسونگ از 
لحاظ طراحی یکپارچه خواهند شد.جز طراحی و یک موردی که در بالا به آن اشاره 
کردیم )پردازنده ی جدید(، سری S۲۳ قرار است در دو بخش دیگر هم تغییراتی 
داشته باشند. اگرچه اندازه ی سنسور دوربین در دو مدل استاندارد و پلاس تغییری در 
مقایسه با قبل نخواهد داشت، اما گفته می شود سامسونگ می خواهد ظرفیت باتری 
آن ها را افزایش دهد. برای مثال گلکسی S۲۳ پلاس یک باتری ۴۷۰۰ میلی آمپر 
ساعتی و S۲۳ هم یک باتری ۳۹۰۰ میلی آمپر ساعتی خواهد داشت. از آن طرف 
ظرفیت باتری S۲۳ اولترا تغییری پیدا نمی کند، اما اندازه ی سنسور دوربین آن از 
۱۰۸ به ۲۰۰ مگاپیکسل ارتقا پیدا خواهد کرد.علاوه بر این ها، به تازگی خبری منتشر 
شده مبنی بر اینکه سامسونگ می خواهد در هر سه گوشی از قابلیت ذخیره ی انرژی 
گلکسی زد فولد ۴ استفاده کند که این موضوع روی شارژدهی باتری تأثیر زیادی 

خواهد داشت. 

 مجری پروژه »بهینه ســازی کیفیت 
و افزایــش طول عمــر باتری های 
»سرب-کربن« پیشرفته«، گفت: پروژه 
بهینه سازی خمیر منفی مورد استفاده 
باتری های  نظیر  ایستا  باتری های  در 
خودرو، باتری های مصرفی در نیروگاه ها 
و مراکز مخابراتی بــا هدف افزایش 
کیفیت و طول عمر این قبیل باتری ها در 
سازمان جهاد دانشگاهی تهران انجام 

می شود.
محمدهادی قاسمی در این باره اظهار کرد: باتری های »سرب-اسید« پیشینه ای 
طولانی در ذخیره سازی انرژی دارند و می توان آن ها را برای طیف گسترده ای 
از کاربردها استفاده کرد.  وی با بیان این که به  علت گستردگی و تنوع مصرف 
این نوع باتری، تحقیقات فراوانی در دنیا برای افزایش کیفیت این باتری ها در 
حال انجام است، ادامه داد: شرکت های ایرانی هم سابقه طولانی در تولید این 
نوع باتری دارند و ســرمایه گذاری خوبی برای ارتقای کیفیت محصولات خود 
انجام می دهند. قاسمی با بیان این که این پروژه در قالب یک قرارداد تحقیقاتی با 
کارفرمای ایرانی انجام می شود، افزود: نتیجه اجرای این طرح تحقیقاتی، دستیابی 
به فن آوری تولید باتری »سرب-کربن« و افزایش کیفیت خمیر منفی باتری با 

استفاده از ترکیبات ویژه کربنی خواهد بود.
عضو هیات علمی جهاد دانشگاهی کاهش مشکل سولفاته شدن باتری ها را از 
مزایای باترهای »سرب-کربن« برشمرد و افزود: با رفع یا کاهش مشکل سولفاته 

شدن در این باتری ها، طول عمر آنها به شدت افزایش می یابد.

مجری این طرح تحقیقاتی بــا بیان این که 
توســط  »سرب-اســیدی«  باتری هــای 
تأمین کننده های بزرگ جهانی عرضه می شوند و 
بیشترین سهم بازار را در میان تجهیزات ذخیره 
انــرژی و باتری های قابل شــارژ از نظر ارزش 
فــروش و از نظر تولید مگاوات ســاعت دارند، 
خاطرنشــان کرد: در حال حاضــر بازار جهانی 
باتری هــای خودرو بالغ بر ۲۵ میلیــارد دلار و 
برای باتری های صنعتی حدود ۱۰ میلیارد دلار 

در سال است.
وی افزود: مزایایی از قبیل متمرکز و فشــرده بودن، استفاده و استقرار راحت، 
اقتصادی بودن و پاســخ فوری برای ورود و خروج انرژی با باتری، اســتفاده از 

باتری های »سرب-اسیدی« را گسترش داده و بازار آن رو به رشد است.
قاسمی در ادامه توضیح داد: بیشتر باتری های صنعتی برای کاربردهای ایستا 
استفاده می شوند تا یک منبع برق ایمن برای تجهیزات حساس و حیاتی نظیر 
تجهیزات مخابراتی، شبکه های داده و محدوده بزرگی از کاربردهایی که تداوم 

تأمین برق در آن ها ضروری است، فراهم کنند.
مجری طرح »بهینه سازی خمیر منفی باتری، برای افزایش طول عمر و کیفیت« 
افزود: هر چه ظرفیت تولید برق از منابع انرژی تجدیدپذیر نظیر انرژی آبی، انرژی 
باد، انرژی خورشیدی، انرژی گرمایی و انرژی زیست توده بیشتر می شود، نیاز به 
ذخیره سازی انرژی در شبکه های برق هم به طرز فزآینده ای به یک مقوله مهم 
تبدیل می شود و باید متناسب با نیاز صنایع در جهت افزایش کارایی و کیفیت 

باتری ها تحقیقات بیشتری انجام شود.

 شایعاتی درباره 
گلکسی S۲۳ سامسونگ

پروژه بهینه سازی کیفیت باتری  های »سرب-کربن« 
پیشرفته کلید خورد

طبق گفته وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات کسب و کارهای 
دیجیتــال با ثبت نام در پلت فرم های داخلی مجوز فعالیت را 

دریافت می کنند. 
عیسی زارع پور با انتشار پستی در یک پیام رسان داخلی با بیان اینکه برای 
کسب و کارها بسته های ویژه ای پیش بینی شده است، اظهار کرد: مخصوصا 
برای کسانی که در پلت فرم های خارجی فعالیت می کردند و به عبارتی برای 

شخصی که در خانه خود کسب و کار خانگی داشت و کالایی را می خرید و از 
بازار بزرگ تهران با قیمت عمده فروشی تهیه می کرد و در خانه خود از بستر 
شبکه مجازی برای تبلیغ این کالا ها استفاده می کرد، بسته های ویژه ای پیش 
بینی شده است.وی افزود: حتی شخصی که در خانه خود به ارائه خدمات می 
پرداخت، همین که وارد پلت فرم های داخلی شوند، نگرانی هایی در زمینه مجوز 
دارند ما در اینجا تدبیری با هماهنگ وزارت اقتصاد درنظر گرفته ایم که هر 

کسی در پلت فرم های مشمول فعالیت و کسب و کار خود را راه اندازی کند، ثبت 
نامش در پلت فرم به منزله دریافت مجوز از درگاه ملی مجوز است.

زارع پــور ادامه داد: ثبت نام هم آنلاین و برخط اســت و احتمالا چند قلم 
اطلاعــات درگاه ملی مجوز می خواهد که بایــد دریافت کنند و درصورت 
بارگذاری اطلاعات مجوز را دریافت می کنند برای  کســب و کارهای ثبت 
محور که بیشتر کسانی که در این دسته قرار می گیرند همه آن ها مشمول 

می شوند.گفتنی است آیین نامه حمایت از کسب و کارهای دیجیتال هفته 
گذشته با حضور وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات رونمایی شد.

وزیر ارتباطات اعلام کرد:

دریافت مجوز کسب وکارهای اینترنتی با ثبت نام در پلت فرم های داخلی


